I have rights, I have the right of education, I have the right to play, I have the right to sing, I have the right to talk, I have the right to go to the market, I have the right to speak up. 
She’s become the voice for girls around the world. In 2011 CNN interviewed Malala Yusafzai, a Pakistani girl who gained international headlines two years earlier for speaking out for girls’ education through a blog she wrote under a pseudonym. 
When I see my name in the newspaper I feel that, yeah, God has given this honor to me and I had to accept it. Malala’s life changed forever on October 9th 2012. Malala went home from school in Pakistan Swat Valley a group of armed Taliban boarded her school bus, called her by name and shot her in the head. Two of her classmates were also wounded in the attack. But Malala’s injuries were so severe doctors didn’t think she would survive. She was airlifted to a military hospital in Peshawar where she had surgery to remove the bullet lodged in her shoulder.
From the UAE to Germany to the US doctors around the world to treat the young girl? But ultimately Malala flew to the UK where she continued treatment at Queen Elisabeth’s hospital in Birmingham. But hearing about the attack people around the world were inspired by her courage. Many attended pray vigils and lit candles. 


J’ai des droits, j’ai droit à l’éducation, j’ai le droit de jouer, j’ai le droit de chanter, j’ai le droit de parler, j’ai droit à aller au marché, j’ai droit à affirmer mes convictions.
En 2011, CNN a interviewé Malala Yousafzai, une jeune fille pakistanaise qui avait fait les gros titres internationaux deux ans auparavant en revendiquant le droit pour les filles d’être éduquées, en publiant un blog sous un pseudonyme.
Quand je vois mon nom dans les journaux, j’ai le sentiment que Dieu m’a fait cet honneur et que je devais l’accepter.
La vie de Malala a changé pour toujours le 9 Octobre 2012. Alors qu’elle rentrait chez elle après l’école dans la vallée de la Swat au Pakistan, un groupe de Talibans armés est monté à bord de son bus scolaire, l’a appelé par son nom et a fait feu sur elle au niveau de la tête. Deux de ses camarades de classe ont été blessées dans l’assaut. Elle a été héliportée à l’hôpital militaire de Peshawar où elle a été opérée pour retirer la balle logée dans son épaule.
Des médecins à travers le monde ont voulu soigner la jeune fille (des émirats arabes unis à l’Allemagne et aux USA). Mais finalement, Malala a été transportée au Royaume Uni où elle a été soignée à l’hôpital Queen Elisabeth de Birmingham.
[bookmark: _GoBack]Mais à l’écoute de l’assaut, le monde entier a été bouleversé par son courage. Beaucoup de personnes ont assisté à des prières, des vigiles et ont allumé des cierges.
